
Årsberetning frivillig Vildtplejerådgiver Fyn 

Det har været et roligt år for vildtplejerådgiveren. 

Der har været lidt rådgivning, som har kunne klares pr telefon.  

Der har de seneste år været gjort stort arbejde i oplysning om vildtplejen, på mange fronter, dette 

afspejler måske at der ikke er så stor trængsel for den frivillige vildtplejerådgiver. 

Der sker meget i landbrugsområdet i denne tid, derfor er det nok landbrugets rådgivere der 

trækkes meget på, da de alligevel skal ind over for at sikre at der ikke begås fejl og deraf store 

fradrag i støtten.  

Jeg er stadig klar med hjælp til jer medlemmer og jeres lodsejer hvis i har brug for råd . 

 

 


